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Protokół z XXVI (26) posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Gołdapi. 

w dniu 14 lutego 2025 roku 

 

           godz. 1240 – 1258 

 

Ad.1  

Starosta stwierdził quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji  

– 4 członków zarządu /lista obecności w załączeniu – zał. nr 1 do protokołu/, otworzył XXVI (26) 

posiedzenie Zarządu Powiatu /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 

Członek Zarządu Pan Władysław Biłas powiedział, że chciałby wycofać z porządku punkt  

8 dotyczący sprawozdania z realizacji „Programu współpracy powiatu gołdapskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za rok 2024, ponieważ przejrzał je i uważa, 

że sprawozdanie jest strasznie ogólne i nic z niego nie wynika. Członek Zarządu  

Pan Władysław Biłas powiedział, że brakuje w tym sprawozdaniu konkretów. Członek Zarządu 

Pan Władysław Biłas dodał, że kolejnym problemem jest realizacja działania finansowego jest 

w sprawozdaniu jest za rok 2023, a zarząd rozpatruje za 2024. Członek Zarządu Pan Władysław 

Biłas powiedział, że zadania zlecone dla organizacji również powinny być uwzględnione  

w takim sprawozdaniu.  

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie na temat zdjęcia z obrad punktu 8.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął decyzję o zdjęcie punktu 8 z porządku obrad. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeszedł do realizacji kolejnego punktu. 
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Ad.2 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że protokoły z XXIII (23), XXIV (24), XXV 

(25) posiedzenia Zarząd Powiatu zostały wyłożone do wglądów i przesłane drogą 

elektroniczną. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś uwagi do protokołów. 

 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął protokoły z XXIII (23), XXIV (24), XXV (25)  

posiedzenia Zarząd Powiatu. 

 

Ad.3 

Komendant Powiatowy Policji w Gołdapi Pan Tomasz Jegliński przedstawił informację  

z działalności Komendy Powiatowej Policji w Gołdapi w roku 2024 /informacja w załączeniu- zał. 

nr 3 do protokołu./ 

Komendant Powiatowy Policji w Gołdapi Pan Tomasz Jegliński szczegółowo omówił 

informację z działalności Komendy Powiatowej Policji w Gołdapi w roku 2024 w formie 

prezentacji multimedialnej 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji  

w Gołdapi w roku 2024. 

 

Ad.4 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi Pan Wojciech Szczepanik 

przedstawił informację z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej  

w Gołdapi w roku 2024 /informacja w załączeniu- zał. nr 4 do protokołu/. 
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Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi Pan Wojciech Szczepanik 

szczegółowo omówił informację z działalności Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Gołdapi w roku 2024 w formie prezentacji multimedialnej. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

 

Wicestarosta Pani Marzanna Wardziejewska zapytała dlaczego jednostki OSP jak Błąkały  

i Cisówek mimo, że są wpisywane do statystyk, nie uczestniczą w wyjazdach. 

 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi Pan Wojciech Szczepanik 

odpowiedział, że głównym problemem jest brak odpowiedniego sprzętu. Komendant 

Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi Pan Wojciech Szczepanik dodał, brakuje 

również osób, które są gotowe do wyjazdu, jak również kierowców, którzy muszą być 

przeszkoleni.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że w ochotniczych strażach pożarnych jest duży 

problem z migracją i trudno jest zachować gotowość operacyjną w systemie dziennym od 

poniedziałku do piątku.  

 

Więcej pytań zgłoszono.  

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Gołdapi w roku 2024. 

 

Ad.5 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński przedstawił 

informację z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi w roku 2024 /informacja  

w załączeniu- zał. nr 5 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński szczegółowo 

omówił informację działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi w roku 2024 w formie 

prezentacji multimedialnej.   
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Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął sprawozdanie z działalności Powiatowego Urzędu Pracy  

w Gołdapi w roku 2024. 

 

Ad.6 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński przedstawił 

informację z realizacji Powiatowego Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji 

Lokalnego Rynku Pracy w roku 2024 /informacja w załączeniu- zał. nr 6 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński poinformował,  

że Powiatowy Programu Promocji Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy  

na lata 2024-2030 jest wykonaniem postanowień art. 9 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 20 kwietnia 

2004 r. o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy, zgodnie z którym wśród 

priorytetowych zadań samorządu powiatu w zakresie polityki rynku pracy wymienia  

się opracowanie i realizację programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku 

prac. Program jest ściśle powiązany z Powiatową Strategią Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Gołdapskim na lata 2021-2027. Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 

w Gołdapi Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że celem Programu jest: zwiększenie 

możliwości zatrudnienia osób bezrobotnych, wzrost liczby przedsiębiorstw zdolnych  

do funkcjonowania na rynku i tworzenia nowych miejsc pracy, tworzenie warunków  

dla rozwoju zasobów ludzkich w zgodzie z potrzebami rynku pracy, wyrównywanie szans  

na rynku pracy i aktywne włączenie, pozyskanie środków finansowych na aktywizację 

bezrobotnych,  poszukujących pracy i pracujących, wspieranie działań na rzecz wzrostu 

mobilności zawodowej i przestrzennej mieszkańców powiatu gołdapskiego, profesjonalny  

i nowoczesny urząd – zwiększenie efektywności oraz jakości świadczonych usług. W 2024 r. 

432 osoby (2023 r. – 796) skorzystały z usług poradnictwa zawodowego w zakresie wyboru 

lub zmiany zawodu, wyboru miejsca pracy, planowania rozwoju zawodowego, wyboru 

kierunku kształcenia lub szkolenia, braku umiejętności poszukiwania pracy oraz obniżonej 

motywacji do aktywności zawodowej. Zgodnie z obowiązującymi standardami udzielania 
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wsparcia dla osób do 30. roku życia, określonymi w planie realizacji Gwarancji dla młodzieży 

w Polsce, w ciągu 4 miesięcy od rejestracji  w powiatowym urzędzie pracy, bezrobotnemu 

zaliczanemu do tej grupy wiekowej powinna zostać zapewniona wysokiej jakości oferta 

zatrudnienia, dalszego kształcenia, przyuczenia do zawodu lub stażu. W trakcie roku 

sporządzano okresowe raporty o stanie i strukturze bezrobocia  w powiecie gołdapskim,  

a następnie przekazywano je jednostkom samorządu terytorialnego i zamieszczano na stronie 

internetowej urzędu.  

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej informacji. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął informację z realizacji Powiatowego Programu Promocji 

Zatrudnienia oraz Aktywizacji Lokalnego Rynku Pracy w roku 2024. 

 

Ad.7 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz przedstawiła wniosek 

w sprawie wygaszenia trwałego zarządu dla nieruchomości gruntowej niezabudowanej, 

oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 214/2 o pow. 0,0035 ha, położonej w obrębie 

Zawady gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego /wniosek  

w załączeniu- zał. nr 7 do protokołu/. 

Naczelnik Wydziału Geodezji i Nieruchomości Pani Karolina Józefowicz poinformowała,  

że Zarząd Dróg Powiatowych w Gołdapi w dniu 27 stycznia 2025 r. wystąpił z wnioskiem 

o wygaszenie trwałego zarządu dla działki nr 214/2 o pow. 0,0035 ha, położonej w obrębie 

Zawady gmina Banie Mazurskie, stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego. Przedmiotowa 

nieruchomość zostanie przeznaczona do sprzedaży w drodze bezprzetargowej, na poprawę 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej, tj. działki nr 35/1 o pow. 0,5171 ha. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionego wniosku. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 
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Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie wygaszenia trwałego zarządu  

dla nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej numerem ewidencyjnym 

działki 214/2 o pow. 0,0035 ha, położonej w obrębie Zawady gmina Banie Mazurskie, 

stanowiącej własność Powiatu Gołdapskiego. 

 

Ad.9a 

Główny specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła 

uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie przyznania dofinansowania projektów zgłoszonych  

w ramach Programu Współpracy Powiatu Gołdapskiego z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3, ustawy o działalności pożytku publicznego  

i wolontariacie, na rok 2025 /uchwała w załączeniu- zał. nr 8 do protokołu/. 

Główny specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz 

poinformowała, że konkurs dla organizacji pozarządowych był ogłoszony 24 grudnia 2024r., 

organizacje pozarządowe mogły składać swoje oferty do 14 stycznia 2025r. W ramach tego 

konkursu wpłynęło 14 ofert. Główny specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta 

Anuszkiewicz poinformowała, że kwota jaka była przeznaczona wynosi 60 tys. zł. Główny 

specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz dodała, że te 14 ofert, 

które zostały złożone, komisja konkursowa powołana przez zarząd oceniła pod kątem 

formalnym oraz merytorycznym. Wszystkie z nich te kryteria spełniały. Komisja zapoznała się 

z budżetami, realizacją zadań oraz adekwatnością poniesionych kosztów do zadań, które były 

opisane. Główny specjalista ds. organizacji pozarządowych Pani Wioletta Anuszkiewicz 

poinformowała, że wspiera się projekty wyłonione w konkursie ofert: ramach priorytetu 

kultura, sztuka, ochrona dóbr kultury i tradycji, dziedzictwo historyczno- kulturowe w tym 

mniejszości narodowych w tym: Związek Ukraińców w Polsce, Koło w Baniach Mazurskich - 

zadanie pod nazwą ,,XIV Barwy Kultury Ukraińskiej w Baniach Mazurskich" - wysokość 

wsparcia 8000,00 zł, Rzymskokatolicka Parafia pod wezwaniem Narodzenia Najświętszej 

Maryi Panny w Żabinie - zadanie pod nazwą ,,IX Międzykulturowy Przegląd Piosenki w 

Żabinie" -wysokość wsparcia 3000,00 zł, oraz Wisztyniec Stowarzyszenie Byłych 

Funkcjonariuszy i Pracowników Straży Granicznej -zadanie pod nazwą Strażnicy Granic - 

Dziedzictwo Korpusu Ochrony Pogranicza na Mazurach - wysokość wsparcia 2000,00 zł. 

W ramach priorytetu Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu oraz ratownictw i ochrony 

ludności: Uczniowski Klub Sportowy Banie Mazurskie - zadanie pod nazwą ,,Organizacja 

XXXV Mazurskiego Biegu Ulicznego" - wysokość wsparcia 3700,00 zł, UKS ,,TRÓJKA" - 

zadanie pod nazwą ,,Organizacja imprez sportowych i rekreacyjnych o zasięgu gminnym  
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i powiatowym rozwijających ogólną sprawność fizyczną" – wysokość wsparcia 3000,00 zł, 

UKS JAĆWINGOWIE GOŁDAP" - zadanie pod nazwą ,,Piłka ręczna - zajęcia sportowe dla 

dzieci, młodzieży i dorosłych" - wysokość wsparcia 4000,00 zł, Stowarzyszenie Klub Sportów 

Walki ,,ZDYNA" - zadanie pod nazwą ,,Rozwój działalności klubu poprzez doposażenie  

w stroje sportowe" - wysokość wsparcia 2000,00 zł, Stowarzyszenie na rzecz sportu i rekreacji 

,,Akademia Piłkarska 201 7" - zadanie pod nazwą ,,Łączy nas piłka nożna - nauka umiejętności 

piłkarskich dla dzieci i młodzieży z Powiatu Gołdapskiego" - wysokość wsparcia 1100,00 zł. 

W ramach priorytetu Nauka, edukacja, oświata, wychowanie i działania na rzecz integracji 

europejskiej oraz rozwijanie kontaktów i współpraca między społecznościami: Stowarzyszenie 

Głos Puszczy Rominckiej - zadanie pod nazwą ,,Skarbnica rominczańskich pieśni i zwyczajów 

- uczymy się i uczymy innych." - wysokość wsparcia 4500,00 zł oraz Gołdapski Uniwersytet 

Trzeciego Wieku - zadanie pod nazwą ,,Uczymy się przez całe życie..." - wysokość wsparcia 

4500,00 zł. W ramach priorytetu Promocja i organizacja wolontariatu oraz działalność 

wspomagająca rozwój wspólnot i społeczności lokalnych: Stowarzyszenie ,,Partnerstwo Sztuk" 

- zadanie pod nazwą ,,Pomarańczowa drużyna" wysokość wsparcia 7800,00 zł. W ramach 

priorytetu Edukacja ekologiczna: Fundacja ,,Wspólnota Gołdapska"- zadanie pod nazwą 

,,Projekt edukacyjny: ,,EcoTime Działaj dla Planety!" - wysokość wsparcia 5000,00 zł.  

W ramach priorytetu  Krajoznawstwo oraz wypoczynek dzieci i młodzieży: Stowarzyszenie  

na rzecz sportu i rekreacji ,,Akademia Piłkarska 2017" - zadanie pod nazwą ,,Lato pełne wrażeń 

- piłkarski obóz sportowy nad morzem bałtyckim dla dzieci z powiatu gołdapskiego" - 

wysokość wsparcia 3600,00 zł. W ramach priorytetu Wspieranie działalności Centrum 

Wspierania Aktywności Społecznej: Stowarzyszenie Gołdapski Fundusz Lokalny - zadanie  

pod nazwą ,,Centrum Wspierania Aktywności Społecznej" - wysokość wsparcia 7800,00 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie przyznania 

dofinansowania projektów zgłoszonych w ramach Programu Współpracy Powiatu 

Gołdapskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust 3, ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie, na rok 2025. 
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Ad.9b 

Dyrektor Zarząd Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień Kisielewska 

przedstawiła uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie wydania opinii dla zadania pn. ,,Rozbudowa 

i przebudowa drogi gminnej we wsi Niedrzwica” /uchwała w załączeniu- zał. nr 9  

do protokołu./ 

Dyrektor Zarząd Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień Kisielewska 

poinformowała, że Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o. działając na podstawie 

pełnomocnictwa udzielonego przez Burmistrza Gołdapi, zwróciło się do Zarządu Powiatu  

w Gołdapi z wnioskiem z dnia 3 lutego 2025 r. o wydanie opinii dla zadania pn. ,,Rozbudowa 

i przebudowa drogi gminnej we wsi Niedrzwica”. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie wydania opinii  

dla zadania pn. ,,Rozbudowa i przebudowa drogi gminnej we wsi Niedrzwica” 

 

Ad.9c 

Dyrektor Zarząd Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień Kisielewska 

przedstawiła uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie wydania opinii dla zadania pn. ,, Rozbudowa 

i przebudowa drogi gminnej we wsi Kowalki” /uchwała w załączeniu- zał. nr 10 do protokołu/. 

Dyrektor Zarząd Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień Kisielewska 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o. działając na podstawie pełnomocnictwa 

udzielonego przez Burmistrza Gołdapi, zwróciło się do Zarządu Powiatu w Gołdapi  

z wnioskiem z dnia 3 lutego 2025 r. o wydanie opinii dla zadania pn.,,Rozbudowa i przebudowa 

drogi gminnej we wsi Kowalki.” 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie wydania opinii  

dla zadania pn. ,, Rozbudowa i przebudowa drogi gminnej we wsi Kowalki”. 

 

Ad.9d 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie 

ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych Powiatu Gołdapskiego z 

zakresu prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach 

wpisanych do rejestru lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych  

na terenie Powiatu Gołdapskiego, których realizację w roku 2025 wspiera Powiat Gołdapski 

/uchwała w załączeniu- zał. nr 11 do protokołu/. 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że ostatnie rozstrzygnięcie konkursu, 

jeśli chodzi o te zadanie, miało miejsce w 2019 roku. Wysokość środków pieniężnych w 2025 

roku przeznaczonych na wsparcie realizacji zadań w tym zakresie wynosi 24.000 zł.  

Celem konkursu jest wyłonienie podmiotów, które posiadają tytuł prawny do zabytku 

wpisanego do rejestru, wynikający z prawa własności, użytkowania wieczystego, trwałego 

zarządu, ograniczonego prawa rzeczowego lub stosunku zobowiązaniowego i w roku 2025 

złożą wniosek o dotację na dofinansowanie nakładów koniecznych na wykonanie prac oraz 

przeprowadzą prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków. Dotacja ma na celu 

pomoc finansową w realizacji tych działań, umożliwiając przeprowadzenie prac, które nie tylko 

wpłyną na poprawę stanu zachowania zabytków, ale również pozwolą na ich dalszą ochronę 

przed zniszczeniem. Konkurs zatem wspiera realizację celów związanych z ochroną 

dziedzictwa kulturowego, a także umożliwia przeprowadzenie niezbędnych działań w zakresie 

konserwacji oraz restauracji zabytków, zapewniając ich trwałość na przyszłość. O udzielenie 

dotacji na dofinansowanie prac mogą występować podmioty, które posiadają tytuł prawny  

do zabytku wpisanego do rejestru, wynikający z prawa własności, użytkowania wieczystego, 

trwałego zarządu, ograniczonego prawa rzeczowego lub stosunku zobowiązaniowego.  

Warunkiem przystąpienia do konkursu jest złożenie, bądź przesłanie w terminie do 31 marca 

2025 r. wniosku zgodnie ze wzorem do Zarządu Powiatu w Gołdapi w Biurze Obsługi 

Mieszkańca w Starostwie Powiatowym w Gołdapi. Dotacja może być udzielona  

na dofinansowanie nakładów koniecznych na wykonanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru lub znajdującym 
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się w gminnej ewidencji zabytków, które zostaną przeprowadzone w 2025 roku. Zadanie 

powinno być w całości wykonane w roku 2025 roku.  

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego 

konkursu ofert na realizację zadań publicznych Powiatu Gołdapskiego z zakresu prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach wpisanych 

do rejestru lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie 

Powiatu Gołdapskiego, których realizację w roku 2025 wspiera Powiat Gołdapski. 

 

Ad.9e 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia dyrektora Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby  

z niepełnosprawnością” dla jednostek samorządu terytorialnego - edycja 2025 finansowanego 

z Funduszu Solidarnościowego /uchwała w załączeniu- zał. nr 12 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że zgodnie z w/w podstawą prawną, zarząd powiatu wykonuje określone 

ustawami zadania publiczne m. in. w zakresie wspierania osób niepełnosprawnych przy 

pomocy jednostek organizacyjnych powiatu. Powiatowe Centrum pomocy Rodzinie w Gołdapi 

jest jednostką organizacyjną powiatu, która zgodnie ze statutem przyjętym Uchwałą  

Nr XXXIX/244/2006 Rady Powiatu w Gołdapi realizuje zadania na rzecz niepełnosprawnych 

mieszkańców powiatu z zakresu rehabilitacji społecznej, realizuje program Aktywny 

Samorząd, skierowany do aktywnych zawodowo osób niepełnosprawnych, posiada 

doświadczenie i wykwalifikowaną kadrę do pracy z osobami niepełnosprawnymi. Realizacja 

programu ,,Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością" dla jednostek samorządu 

terytorialnego - edycja 2025 rozszerzy ofertę wsparcia osób niepełnosprawnych i ich rodzin  

w powiecie gołdapskim. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej uchwały. 
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Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia dyrektora 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi do realizacji Programu „Asystent 

osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla jednostek samorządu terytorialnego - edycja 

2025 finansowanego z Funduszu Solidarnościowego.  

 

Ad.9f 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła uchwałę Zarządu Powiatu 

w sprawie upoważnienia do składania oświadczeń woli w imieniu Powiatu Gołdapskiego  

w zakresie związanym z podpisaniem umowy o dofinansowanie projektu „Nowoczesne 

warsztaty w ZSZ w Gołdapi” FEWM.06.04-IZ.00-0036/24 w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2021-2027, Priorytet 6: 

Edukacja i kompetencje EFS+, Działanie 6.4: Edukacja zawodowa /uchwała w załączeniu- zał. nr 

13 do protokołu./ 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że Zespół Szkół 

Zawodowych w Gołdapi przygotował projekt w ramach programu w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2021-2027, Priorytet 

6: Edukacja i kompetencje EFS+, Działanie 6.4: Edukacja zawodowa projekt konkursowy, 

który przeszedł pozytywną weryfikację. Realizacja projektu umożliwi pozyskanie 

dodatkowych środków finansowych na podniesienie kwalifikacji i kompetencji zawodowych 

uczniów. Dokumentem wymaganym do podpisania umowy o dofinansowanie projektu jest 

uchwała udzielająca pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu ubiegającego  

się o dofinansowanie. organ prowadzący upoważnił kadrę kierowniczą Zespołu Szkół 

Zawodowych w Gołdapi do wszelkich czynności niezbędnych do uzyskania dofinansowania w 

ramach ogłoszonego konkursu. Wniosek o dofinansowanie przeszedł pozytywną ocenę 

merytoryczną i został przekazany do dofinansowania. Umowę w imieniu Powiatu 

Gołdapskiego podpisywać będzie dyrektor jednostki organizacyjnej odpowiedzialnej  

za realizację projektu, przy kontrasygnacie Skarbnika Powiatu.  

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia  

do składania oświadczeń woli w imieniu Powiatu Gołdapskiego w zakresie związanym  

z podpisaniem umowy o dofinansowanie projektu „Nowoczesne warsztaty w ZSZ  

w Gołdapi” FEWM.06.04-IZ.00-0036/24 w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2021-2027, Priorytet 6: 

Edukacja i kompetencje EFS+, Działanie 6.4: Edukacja zawodowa. 

 

Ad.10a 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska przedstawiła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie przystąpienia Powiatu Gołdapskiego do realizacji projektu „Nowoczesne 

warsztaty w ZSZ w Gołdapi” numer FEWM.06.04-IZ.00-0036/24 w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2021-2027, Priorytet 

6: Edukacja i kompetencje EFS+, Działanie 6.4: Edukacja zawodowa /uchwała w załączeniu- zał. 

nr 14 do protokołu./ 

Główny specjalista ds. edukacji Pani Iwona Dębowska poinformowała, że Dyrektor Zespołu 

Szkół Zawodowych w Gołdapi zwrócił się do Zarządu Powiatu o wyrażenie zgody na realizacje 

projektu ,,Nowoczesne warsztaty w ZSZ w Gołdapi" numer FEWM.06.04- IZ.00-0036/24 

który przeszedł pozytywną ocenę merytoryczną i został zatwierdzony do realizacji. Głównymi 

założeniami projektu odpowiadającymi na zdiagnozowane na etapie wnioskowania potrzeby 

są: wzbogacenie oferty edukacyjnej, realizacja dodatkowych płatnych praktyk i staży  

dla uczniów, wsparcie uczniów w zakresie uzyskiwania dodatkowych kwalifikacji  

i umiejętności w ramach realizowanych kursów zgodnych z profilem ich kształcenia  

i odbywanym stażem/praktyką zawodową. Wszelkie możliwe do realizacji działania  

są odpowiedzią na oczekiwania pracodawców w zakresie kształcenia naszych uczniów w tym 

pojawiające się zapotrzebowanie na odpowiednie kwalifikacje w obszarach konkretnie 

związanych z nauczanymi w szkole zawodami. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie przystąpienia 

Powiatu Gołdapskiego do realizacji projektu „Nowoczesne warsztaty w ZSZ w Gołdapi” 

numer FEWM.06.04-IZ.00-0036/24 w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2021-2027, Priorytet 6: Edukacja  

i kompetencje EFS+, Działanie 6.4: Edukacja zawodowa.  

 

Ad.10b 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Oleckiemu  

na dofinansowanie kosztów związanych z utrzymaniem portalu turystycznego Krainy EGO, 

Ełk- Gołdap- Olecko /uchwała w załączeniu- zał. nr 15 do protokołu./ 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że Powiat Olecki, jako prowadzący 

portal turystyczny Krainy EGO, Ełk- Gołdap- Olecko otrzyma dotację celową na utrzymanie  

i prowadzenie w/w portalu. Portal jest rezultatem wspólnych projektów, takich jak: ,,Wirtualny 

przewodnik po krainie EGO" i,,egoturystyka.pl - produkt turystyczny Krainy EGO" 

realizowanych przez Ełk, Gołdap, Olecko. Wysokość dotacji na rok 2025 wynosi 5 325,67 zł. 

Środki finansowe zostały zabezpieczone Uchwałą nr XI/48/2024 z dnia 19 grudnia 2024 roku 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu na rok 2025. Zgodnie z ustawą o finansach publicznych 

z dnia 27 sierpnia 2009 r. z budżetu jednostki samorządu terytorialnego może być udzielona 

pomoc finansowa innym jednostkom samorządu terytorialnego dotacji celowej poprzez 

podjęcie odrębnej uchwały przez organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Oleckiemu na dofinansowanie kosztów 

związanych z utrzymaniem portalu turystycznego Krainy EGO, Ełk- Gołdap- Olecko. 

 

Ad.10c 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – 
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Mazurskiego na dofinansowanie zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego 

Województwa Warmińsko – Mazurskiego w Brukseli w roku 2025 /uchwała w załączeniu- zał. nr 

16 do protokołu./ 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że Marszałek Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego zwrócił się z prośbą o przekazanie dotacji na dofinansowanie zadań 

związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

w Brukseli roku 2025.Zakres działań Biura Regionalnego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w Brukseli, to przede wszystkim ochrona interesów regionu Warmii i Mazur  

w instytucjach Unii Europejskiej, promocja regionu oraz działanie na rzecz integracji  

ze strukturami Unii Europejskiej. Wysokość dotacji na rok 2025 wynosi1970,00 zł.  

Środki finansowe zostały zabezpieczone Uchwałą Nr XI/48/2024 Rady Powiatu w Gołdapi  

z dnia 19 grudnia 2024 r. w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na rok 2025. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego na dofinansowanie 

zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego Województwa Warmińsko – 

Mazurskiego w Brukseli w roku 2025. 

 

Ad.11 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska omówiła informację na temat kontroli 

przeprowadzonych wg planu kontroli 2024 r. /informacja w załączeniu- zał. nr 17 do protokołu/. 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że praca w zakresie realizacji planu 

kontroli w powiatowych jednostkach organizacyjnych oraz innych podmiotach była 

realizowana zgodnie z planem kontroli Zarządu Powiatu w Gołdapi na rok 2024, mianowicie 

odbyła się kontrola kompleksowa Liceum Ogólnokształcącego im. Jana Pawła II w Gołdapi, 

zakres kontroli dotyczył w szczególności: realizacji zadań określonych w statucie, 

dokumentacji wymaganej prawem oświatowym, wydatkowania środków na doskonalenie 

zawodowe nauczycieli, poprawności i kompletności danych gromadzonych w Systemie 



15 

 

Informacji Oświatowej wg stanu na 30 września 2023r. gospodarki składnikami majątkowymi, 

gospodarki finansowej w zakresie dochodów i wydatków budżetowych oraz organizacji pracy 

jednostki, prowadzenia ksiąg rachunkowych, sprawozdawczości, prawidłowości naliczania 

wynagrodzeń, składek na ubezpieczenia społeczne oraz innych składek, do których pobierania 

zobowiązana jest jednostka, zgłoszeń do ubezpieczeń społecznych i ubezpieczenia 

zdrowotnego, zarządzania zasobami ludzkimi, struktury zatrudnienia i spraw kadrowych, 

zgodności procedur z obowiązującym prawem i procedurami wewnętrznymi, organizacji pracy 

ochrony danych osobowych, kontroli wewnętrzne i zewnętrzne oraz realizacja zaleceń 

pokontrolnych. Podczas czynności kontrolnych nieprawidłowości nie stwierdzono. Sekretarz 

Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że odbyły się kontrole w zakresie 

prawidłowości wydatkowania dotacji udzielonych z budżetu powiatu w roku 2023 dla szkół 

niepublicznych Niepubliczna Terapeutyczna Szkoła Podstawowa ,,Dobry Start" w Gołdapi. 

Czynności kontrolne obejmowały prawidłowość wykorzystania dotacji udzielonej z budżetu 

powiatu w roku 2023 na podstawie dokumentacji finansowo-księgowej kontrolowanej szkoły. 

Podczas czynności kontrolnych nieprawidłowości nie stwierdzono. Sekretarz Powiatu Pani 

Anna Makowska powiedziała, że jeśli chodzi o kontrole w zakresie prawidłowości 

wydatkowania dotacji udzielonych z budżetu powiatu w ramach otwartego konkursu ofert na 

zadania publiczne Powiatu Gołdapskiego z zakresu prac konserwatorskich, restauratorskich lub 

robót budowlanych przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków położonych na terenie 

powiatu to w roku 2023 w ramach konkursu nie został wyłoniony żaden podmiot. 

Przeprowadzono również kontrole w zakresie prawidłowości wydatkowania dotacji 

udzielonych organizacjom pozarządowym oraz podmiotom wymienionym w art. 3 ust 3. 

ustawy o pożytku publicznego i wolontariacie na dofinansowanie realizacji zadań publicznych 

Powiatu Gołdapskiego. Takie kontrole przeprowadzono m.in. w Związku Ukraińców w Polsce, 

Koło w Baniach Mazurskich. Kontrola prawidłowości wykorzystania udzielonej dotacji  

z budżetu powiatu na realizację zadania pn.: ,,XII Barwy Kultury Ukraińskiej w Baniach 

Mazurskich", zgodnie z zawartą umową nr OP I0/2023 z dnia 2 marca 2023 r. Podczas 

czynności kontrolnych nieprawidłowości nie stwierdzono. W Uczniowskim Klub Sportowy 

,,Trójka"odbyła się kontrola prawidłowości wykorzystania udzielonej dotacji z budżetu 

powiatu na realizację zadania pn.: ,,Organizacja imprez sportowych i rekreacyjnych o zasięgu 

gminnym i powiatowym rozwijających ogólną sprawność fizyczną", zgodnie z zawartą umową 

nr OP 8/2023 z dnia 2 marca 2023 r. Podczas czynności kontrolnych nieprawidłowości nie 

stwierdzono oraz w Stowarzyszeniu na rzecz sportu i rekreacji "Akademia Piłkarska 2017" 

miała miejsce kontrola prawidłowości wykorzystania udzielonej dotacji z budżetu powiatu  
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na realizację zadania pn.: ,,Łączy nas piłka nożna - nauka umiejętności piłkarskich dla dzieci  

i młodzieży z Powiatu Gołdapskiego" zgodnie z zawartą umową nr OP 5/2023 z dnia 2 marca 

2023 r. Podczas czynności kontrolnych nieprawidłowości nie stwierdzono. 

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionej informacji. 

 

Pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Zarządu Powiatu przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd zapoznał się z  informacja na temat kontroli przeprowadzonych wg planu kontroli 

2024 r. 

 

Ad.12 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska przedstawiła plan kontroli Zarządu Powiatu  

w Gołdapi na rok 2025 r. /plan kontroli w załączeniu- zał. nr 18 do protokołu./ 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że jeśli chodzi o kontrolę 

kompleksową do odbędzie się ona w Zarządzie Dróg Powiatowych. Ostatni raz jednostka  

ta była kontrolowana w 2019 roku. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała,  

że jeśli chodzi o niepubliczne szkoły to będzie to Niepubliczna Terapeutyczna i Szkoła 

Podstawowa ,,Dobry Start" w Gołdapi. Podmiotu jeśli chodzi o zabytki nie było. Sekretarz 

Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że jeśli chodzi o organizacje pozarządowe  

to jest propozycja, aby było to Stowarzyszenie Gołdapski Fundusz Lokalny Dotacja na zadanie 

pn.:,,Immanuel Kant w Gołdapi", Stowarzyszenie Gołdapski Fundusz Lokalny Dotacja  

na zadanie pn.: Centrum Wspierania Aktywności Społecznej oraz Stowarzyszenie ,,Partnerstwo 

Sztuk" Dotacja na zadanie pn.:,,Okno na pomaganie".   

 

Przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał czy są jakieś pytania do przedstawionego planu 

kontroli. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała czy jest powoływany jakiś zespół 

kontrolujący i nie kontroluje tego jedna osoba.  

 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska odpowiedziała, że jeśli chodzi o kontrolę 

kompleksową w Zarządzie Dróg Powiatowych to w skład wchodzi Sekretarz Powiatu, Skarbnik 
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Powiatu ewentualnie jego zastępca, pracownik merytoryczny ds. płac, Naczelnik Wydziału 

Komunikacji, Inspektor Ochrony Danych oraz pracownik merytoryczny ds. kadr. Sekretarz 

Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że zespół się wzajemnie uzupełnia i wymienia, 

ponieważ i finanse i kadry mają ze sobą powiązanie w zależności czego dotyczy obszar 

kontrolowany. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska poinformowała, że w przypadku 

niepublicznej szkoły będzie to Skarbnik, pracownik merytoryczny oraz jeśli nastąpi taka 

potrzeba dołącza Sekretarz. Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska dodała, że w przypadku 

organizacji pozarządowych również będzie uczestniczyła w nich Pani Skarbnik oraz Sekretarz 

i prawdopodobnie pracownik merytoryczny ds. organizacji pozarządowych.  

 

Sekretarz Powiatu Pani Anna Makowska powiedziała, że nie były kontrolowane organizacje 

pozarządowe realizujące zdania z nieodpłatnych porad prawnych. Sekretarz Powiatu Pani Anna 

Makowska powiedziała, że chciałaby zaproponować za rok 2024 kontrole firmy Togatus, która 

realizuje nieodpłatne porady prawne.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Zarządu zarządził 5 minutową  przerwy. 

Przewodniczący Zarządu wznowił obrady oraz przeprowadził głosowanie. 

 

Zarząd jednogłośnie zatwierdził plan kontroli Zarządu Powiatu w Gołdapi na rok 2025r. 

 

Ad.13 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała na jakim etapie jest tworzenie dokumentacji 

dróg powiatowych, które są wpisane w budżet 2025.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że jeśli chodzi o przetargi, które mają być ogłoszone na drogę od Górnego do 

Zawiszyna oraz od Bań Mazurskich w kierunku Grodziska, to została sporządzona 

dokumentacja, która została wysłana do mecenasa i jak tylko zostanie sprawdzona specyfikacja, 

zostanie ogłoszony przetarg.  

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała czy dokumentacja zostanie sporządzona na 

wyznaczony termin. 
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że w przetargu zostanie umieszczony zapis, że dokumentacja projektowa będzie 

tworzona przez okres 12 miesięcy od dnia podpisania umowy, czyli zahaczy to o rok 2026.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że w takim przypadku trzeba będzie zmienić 

Wieloletnią Prognozę Finansową. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała czy w 2025 nie zostanie stworzona  

ta dokumentacja.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że do końca roku nie ma takiej możliwości. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska poinformowała, że spotkała się z 

wieloma projektantami i jest zbyt wiele decyzji, które trzeba uzyskać na etapie przygotowania 

takiej dokumentacji. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska powiedziała, że jedna droga ma 8 kilometrów długości, druga ma ponad 9 

kilometrów, obie mają być projektowane w klasie Z, w której będą wykonywane poszerzenia. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że bardzo dużo zmian wystąpi w terenie, muszą zostać wydane decyzje 

środowiskowe. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała czy wszystkie procedury należą  

do projektanta. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że tak i samo wytyczenie trasy o długości 9 kilometrów dla geodety to jest kilka 

tygodni pracy.  Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska dodała, że nie jest to proste i jest to szereg zdarzeń, które muszą mieć miejsce, aby 

taka dokumentacja projektowa powstała. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że projektant dopiero po uzyskaniu mapy od 

geodety może rozpocząć jakiekolwiek prace projektowe. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 

w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że chce, aby projektant przekazał 

dokumentację projektową łącznie z pozwoleniem na budowę.  
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Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że nie są jeszcze znane źródła finansowania tej 

inwestycji i zapytał czy dla Pani Dyrektor wydaje się, że na etapie uzyskania pozwolenia na 

budowę będzie już zasadne czy też nie. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że w 

związku z tym, że inwestycja będzie wymagała założenia dziennika budowy, wtedy Pani 

Dyrektor będzie musiała utrzymywać pozwolenie na budowę w mocy.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że robiąc dokumentację projektową robi się ją w przekonaniu, że będą składane 

wnioski o środki zewnętrzne, ale żeby o nie wnioskować trzeba mieć wykonane zgłoszenie lub 

pozwolenie na budowę. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że nie wie jakie będą ogłoszone nabory wniosków w 

przyszłym roku, ale być może dojdą jakieś nowe. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w 

Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że pozwolenie, które zostanie wydane 

jest ważne przez 3 lata. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska dodała, że dokumentacja będzie podzielona na etapy po to, aby móc wnioskować 

nie na całą wartość zadania inwestycyjnego, a na przykład tylko na jego część, jeśli będzie taka 

konieczność. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska powiedziała, że w programie Polska Wschodnia zostały określone zasady, że 

można pozyskać maksymalnie 2 000 000,00 zł, ale może pojawi się taki program, w którym 

będzie można pozyskać więcej tych pieniędzy. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w 

Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, że trzeba wziąć pod uwagę to, że odcinek 

drogi Banie Mazurskie- Grodzisko, o długości prawie 10 kilometrów, może wynosić 

kilkanaście milionów złotych.  Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że jest plan, aby podzielić ten odcinek na 3 etapy, ale nie 

wyklucza to realizacji jednocześnie. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska poinformowała, że przenoszenie środków na rok 2026 nie jest 

celowym działaniem. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska powiedziała, że ostatnio miała spotkanie z projektantem z Olecka, który 

opowiedział jej, że w momencie projektowania odcinka na terenie powiatu oleckiego, o 

długości niespełna 3 kilometrów, samo wydanie pozwolenia wodno-prawnego trwało 3 

miesiące. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

dodała, że jest to jeden z wielu dokumentów, które trzeba uzyskać na etapie tworzenia takiej 

dokumentacji projektowej.  
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Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała czy zarząd dróg czeka jeszcze na jakąś 

decyzję.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że nie i czeka tylko na sprawdzenie specyfikacji dokumentacji przez mecenasa.  

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała na jakim etapie jest wykup działek, które 

znajdują się w pasie drogowym.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że dopiero projektant określi jakie będzie zapotrzebowanie, będzie uzyskiwał 

decyzje podziałowe na dane nieruchomości oraz uzyska decyzję zridowską. Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że po 

uzyskaniu takiej decyzji, trzeba będzie wykonać operaty szacunkowe dla każdej z tych 

nieruchomości i wtedy stopniowo nastąpi wykup od właścicieli.  

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że jeśli pojawią się nabory na ten rok to 

powiat nie ma przygotowanej żadnej dokumentacji. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że na tych dwóch drogach na pewno nie, jeśli 

będą inne drogi, które nie będą wymagały dokumentacji projektowej to jak najbardziej tak.  

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała jak często Pani Dyrektor wykonuje wizję 

lokalną na drogach powiatowych, które nie zostały jeszcze wyremontowane.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że przedwczoraj była w Dubeninkach. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w 

Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że bardzo często jest w terenie i jeśli 

zauważy, że po drodze poruszają się samochody ciężarowe to taką informację przekazuje 

policji, aby pomogła coś w tej kwestii zrobić. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi 

Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że kończy się to niestety tym, że dostaje 

notatkę, że ma się zająć tą sprawą. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że doskonale zdaje sobie sprawę, że ma się zająć tym 

tematem i była na spotkaniu z przedstawicielami Nadleśnictwa Olecko i zostało ustalone, że 
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dostarczą oni kruszywo na teren drogi Cisówek, aby naprawić ubytki, które powstały przez 

samochody wywożące drzewo z lasu. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska poinformowała, że zgłosiła również ten problem na drodze 

Suczki-Kamionki, ponieważ powtarza się tam taka sama sytuacja.  Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, że to samo powtarza się 

na drodze Siedlisko-Dunajek i również zostało to zgłoszone.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że rano zadzwonili do niego mieszkańcy 

Wierzbianek z prośbą, aby chociaż przysypać te ubytki.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że miał tam zajechać jeszcze nadleśniczy, aby sprawdzić stan tej drogi. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że to nie mieszkańcy przyczyniają się do degradacji tych dróg i była sytuacja na 

drodze Skocze-Barkowo, która została naprawiona, natomiast po 3 dniach odezwał się sołtys, 

że samochody ciężarowe znowu jeżdżą tym odcinkiem oraz obiektem mostowym, który jest 

ograniczony tonażowo do 15 ton.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jeśli jest potrzeba, aby pracownik 

nadleśnictwa obejrzał dany odcinek trzeba wykonać dokumentację fotograficzną i nie czekać 

na przyjazd danej osoby tylko od razu załatać ubytki.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że wysypanie kruszywa na zamarznięty teren pogorszy sytuację, jak tylko mróz 

zacznie odpuszczać.   

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał czy uszkodzenie aut nie pogorszy.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że nie wyśle teraz tam równiarki. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że nie chodzi o wysyłanie równiarki tylko o 

załatanie najgorszych dziur.  
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że te dziury są zamarznięte i jest w nich lód. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że trzeba je uzupełnić, aby mieszkańcy nie 

uszkadzali samochodów.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że nie jest to zgodne z metodologią jaka była stosowana do tej pory przez zarząd 

dróg, żeby robić takie rzeczy w takich warunkach pogodowych. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że wykona to jednak 

wraz z poleceniem starosty i przedstawi dokumentację fotograficzną jak będzie to wyglądało 

w momencie, gdy mróz odejdzie. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska dodała, że będzie to taka sama sytuacja jak na drodze Skocze-Barkowo, 

gdzie za wcześnie zostało wysypane kruszywo i po 3 dniach nie było po tym śladu. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że to 

lokalni przedsiębiorcy przyczyniają się do degradacji tych dróg i ona nie ma takiej mocy, aby 

zaprzestać takim działaniom. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że Pan Starosta zaproponował założenie fotopołapki, 

natomiast nie jest to legalne.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał czy Pani Dyrektor konsultowała to również  

z jednostką policji.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że rozmawiała z komendantem jak i jego zastępcą oraz policjantami i wszyscy 

kierowali ją do mecenasa. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że poinformowali ją o tym, że jeśli dostarczy taką 

dokumentację fotograficzną, że taki pojazd przejeżdża przez obiekt mostowy to oni przyjmą i 

zajmą się taką sprawą, natomiast jeśli taka osoba to zauważy, to będzie mogła założyć sprawę 

w sądzie dla zarządcy drogi.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał czy Pani Dyrektor pytała o możliwość uzyskania 

takiej zgody.  
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że nie ma czegoś takiego, ponieważ ustawa o drogach publicznych stanowi 

jasno, o tym kto może takie urządzenia instalować w pasie drogowym. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, że jest to Straż Graniczna, 

Krajowa Administracja Publiczna i Inspekcja Transportu Drogowego.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że inspekcja takie urządzenie mogłaby 

zainstalować.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że dawno nie spotkała ITD na terenach Gołdapi. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że w piątek byli na terenie Grabowa i chodzi  o 

to, aby to oni ustawili takie urządzenie.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że jak najbardziej mogą oni je ustawić.  

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że warto wystosować pismo z prośbą o 

umieszczenie takiego urządzenia w tym miejscu. Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz 

powiedziała, że na poprzednich zarządach były również rozmowy odnośnie obiektów 

mostowych i ograniczeń na nich obowiązujących. Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz 

zapytała czy Pani Dyrektor poczyniła jakieś kroki w związku z mostem w miejscowości 

Budwiecie oraz wywozem drzewa, który ma tam miejsce. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że chciałby przypomnieć, że wywozy drzew 

robią prywatni przewoźnicy, nie robią tego Lasy Państwowe i nie mają one wpływu na 

wyznaczanie tras przewoźników. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała czy jest szansa, aby porozmawiać na ten 

temat bezpośrednio z przewoźnikiem.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że pytała Lasów Państwowych czy przy ogłaszaniu przetargu nie mogliby 
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zawrzeć zapisu, że wywóz takiego drewna powinien odbywać się po uzgodnieniu trasy z 

zarządcą drogi. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska poinformowała, że niestety dostają oni te umowy odgórnie i nie mają wpływu na 

to co jest w nich zapisane. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że była sytuacja, gdzie pracownicy zarządu dróg pojechali 

wycinać krzaki i zauważyli przejeżdżające samochody ciężarowe. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, że pracownicy oczywiście 

zatrzymali kierowców tych samochodów i powiedzieli, że na tej drodze znajduje się obiekt 

mostowy i nie można tą drogą jeździć, natomiast kierowcy odpowiedzieli, że dla nich wszystko 

można.  

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że jeśli będzie znane w jakich godzinach 

oraz jakich dniach będzie robiony taki wywóz, to będzie można poinformować policję.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że ta kwestia była poruszona na Komisji 

Bezpieczeństwa i została złożona prośba, aby pojawiła się informacja kiedy będą się odbywały 

przewozy.    

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że to może przyczynić się do tego, aby 

te pojazdy przestały poruszać się tymi obiektami mostowymi.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że jest to tylko i wyłącznie decyzja kierowcy, który wie jakie jest oznakowanie i 

zostanie ukarany kierowca, a nie firma.  

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że jej zdaniem kierowca, który zostanie 

ukarany mandatem, drugi raz taką drogą nie pojedzie.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że to samo dzieje się na moście w Górnym. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 

w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, że zapytała mecenasa o to czy może 

umieścić w tym miejscu samochód z kamerą, żeby rejestrował jak wygląda sytuacja. Dyrektor 

Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że nie 

może wysłać swojego pracownika na taką drogę, ponieważ wtedy wyklucza jedną osobę z 



25 

 

całego dnia pracy. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska powiedziała, że reaguje na każdy sygnał mieszkańców. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska poinformowała, że 

przeprowadziła rozmowę z przedstawicielem lasów z Olecka, któremu powiedziała, że 

powinna być informacja, że w danym miejscu odbędzie się wywóz, aby móc uzgodnić 

ewentualne warunki przywrócenia danego terenu do stanu pierwotnego. Dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, że jest wdzięczna 

mieszkańcom, że zgłaszają takie sytuacje, ponieważ ona oraz pracownicy zarządu nie są w 

stanie być jednocześnie wszędzie. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że po takim sygnale od mieszkańca jest 

podejmowana interwencja i wykonywana dokumentacja fotograficzna, która zostaje 

przekazana na policję, która następnie prowadzi dochodzenie.  

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że ta informacja o czasie przyjazdu 

takiego samochodu ciężarowego, przyczyniłaby się do ukarania mandatami takich kierowców 

i oduczyłoby ich to jeżdżenia daną trasą.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że odbędzie się spotkanie z osobą pełniąca 

obowiązki nadleśniczego i zostanie ten temat poruszony.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

poinformowała, że policjanci reagują na pisma składane przez zarząd, natomiast w odzewie jest 

wysłane pismo o tym, że zarząd powinien naprawić drogę. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że jest świadoma,  

że dana droga wymaga naprawy ale to osoba, która zniszczyła daną drogę ma obowiązek  

ją naprawić.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jeśli chodzi o temat Wierzbianek oraz innych 

dróg to jest świadomy, że łatanie zamarzniętych ubytków nie przyniesie dużej efektywności, 

ale trzeba zrobić wszystko, aby ta droga była przejezdna. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że do tego przyczynia się wywóz drzewa z lasu i dodała, że jeśli wiedziałaby  

o tym wcześniej to ustaliłaby te warunki. 
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Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki zapytał czy nie jest to za późny etap, jeśli dana droga jest 

już rozjeżdżona, a mieszkaniec potrzebuje ze swojej miejscowości wyjechać. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że rozumie to ale warunki pogodowe nie są sprzyjające. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że warto byłoby częściej objeżdżać drogi 

i w momencie, gdy nie ma jeszcze mrozu, załatać te dziury. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że są to drogi żwirowe i musi być w miarę sucho, aby taką drogę załatać. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że nie są to tylko drogi żwirowe i dziury 

wciąż pozostają na takich drogach jak Budwiecie czy Rogale. Członek Zarządu Pani Anna 

Zyborowicz dodała, że droga Budwiecie- Boczki była łatana przynajmniej raz w ciągu każdego 

miesiąca, a te dziury wciąż się tam znajdują i nie ma śladu po łataniu tych ubytków. Członek 

Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że trzeba obmyślić strategię łatania tych dziur. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że wielokrotne łatanie ubytków wiąże się też z 

kosztami. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że jeśli jest potrzeba zakupu lepszego 

kruszywa lub masy to należy to kupić.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że zarząd posiada masę na zimno u siebie na placu, ale w takich warunkach 

pogodowych nie można nią pracować. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, że materiał wykorzystany do niwelacji ubytków na 

drodze Budwiecie- Boczki pochodził z frezowania dróg, pozyskany od zarządu dróg 

wojewódzkich. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska poinformowała, że na drodze Banie Mazurskie- Ziemiany użyto natomiast 

kruszywa drogowego. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-

Kisielewska powiedziała, że nie są to materiały, które wykorzystuje się normalnie do łatania 

ubytków. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

dodała, że ubytki łata się emulsja i grys na spękania siatkowe. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska poinformowała, że cena emulsji 
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będzie znana dopiero po 20 lutym, kiedy Orlen ogłosi cenę. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że łatanie ubytków powinno mieć miejsce przed 

okresem zimowym, aby te ubytki nie wychodziły. 

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że ten problem ciągle wraca i mimo 

łatania tych ubytków dziury wciąż pozostają. Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz 

powiedziała, że jest to niepotrzebne generowanie kosztów pracowniczych oraz materiałowych. 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz dodała, że trzeba wypracować system, aby zwiększyć 

dłuższą żywotność załatanej drogi. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

odpowiedziała, że zarząd dróg przez ostatnie 3 lata nie zakupił nawet1 tony asfaltowej ze 

względu na to, że była bardzo droga i był to koszt ok.3 tys. zł. za tonę. Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, że dodatkowo zarząd 

ponosił koszty remontera drogowego. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska powiedziała, że w tym roku zostały wpisane środki na zakup 

grysu oraz remontera, który został już zakupiony.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że jeśli pojawi się potrzeba zakupu większej 

ilości tych materiałów, zarząd na pewno przychyli się do tego. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że dlatego zarząd dróg ogłasza zapytania ofertowe z większymi ilościami zakupu 

danych materiałów, ale gwarantowany jest zakup tego co zostało zabezpieczone w budżecie.  

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że mieszkańcy nie patrzą na kwestie 

finansowe czy warunki pogodowe, tylko chcą jeździć po normalnych drogach. Członek 

Zarządu Pani Anna Zyborowicz dodała, że obowiązkiem radnych jest to zapewnić. Członek 

Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że sama jeździ po tych drogach i nie dziwi się, że 

mieszkańcy składają skargi.  
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że w zarządzie dróg jest tylko 8 pracowników fizycznych.   

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że trzeba zgłaszać potrzeby materiałowe, 

sprzętowe oraz kadrowe. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że wraz z zarządem odwiedzali jednostki, które 

są jednostkami budżetowymi i będzie to kierunek, w który będzie trzeba pójść nawet  

ze względu na koszty. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że powiat nie jest w stanie 

odzyskiwać nawet VAT-u, a koszt zakupu paliw, emulsji jest naprawdę dużym kosztem. 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że droga powinna być cały czas utrzymywana 

w takim stopniu, aby mieszkaniec mógł nią normalnie się poruszać i nie powinno dochodzić  

do sytuacji, gdzie mieszkaniec musi składać skargi. 

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że 15 lat temu w zarządzie dróg było zatrudnionych ok.20-30 pracowników 

fizycznych i dzięki temu było widać tą pracę. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi 

Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska dodała, że na dzień dzisiejszy, przy takiej liczbie 

pracowników, zarząd podejmuje interwencję po zgłoszeniu lub samodzielnym zauważeniu 

problemu. Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że często zarząd naprawia szkody wyrządzone przez kogoś i ponosi koszty tylko 

dlatego, że nie znaleziono sprawcy. 

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że po zmianie struktury organizacyjnej zarządu 

dróg, będzie on mógł zatrudniać pracowników oraz zarabiać, dzięki większej liczbie 

pracowników. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że w chwili obecnej powiat ma 

problem z zakrzaczeniami. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki poinformował, że dobrą 

inicjatywę podjęły Ogonki, które same wycinają te zakrzaczenia, dokonują zrębki i w tych 

zrębkach sprzedają je. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że przynosi im to dochody.  

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz zapytała czy po przekształceniu zarządu w jednostkę 

budżetową będzie można takie działania poczynać.  
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Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki odpowiedział, że tak. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki 

powiedział, że na terenie powiatu jest również problem z chodnikami i w tym przypadku można 

by było wykorzystać materiał z rozbiórek oraz pracownicy również częściowo mogliby 

uczestniczyć w tej przebudowie. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że chciałby, aby ten 

zarząd dróg był bardziej rozbudowany i przede wszystkim ekonomiczny.  

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że jest to bardzo dobry pomysł, aby taką 

jednostkę stworzyć, która generowałaby przychody.  

 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

powiedziała, że najpierw musiałoby zwiększyć się zatrudnienie w zarządzie.  

 

Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki powiedział, że zatrudnienie jest również zależne  

od funkcjonowania zarządu dróg. Starosta Pan Krzysztof Kazaniecki dodał, że są również 

możliwości startowania w przetargach, w których trzeba zarabiać, a jeśli jest przemiał  

w pieniądzach to są większe możliwości w zatrudnieniu ludzi.  

 

Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz powiedziała, że Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy 

wspominał o tym, że można pozyskiwać środki na otworzenie nowych miejsc pracy  

i wyposażenie stanowisk.  Członek Zarządu Pani Anna Zyborowicz dodała, że można wspólnie 

działać z jednostkami w tej dziedzinie.  

 

Ad.14 

Wolne wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad.15 

Przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował Członkom Zarządu za pracę. Zamknął  

XXVI (26) posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół składa się z 30 stron kolejno ponumerowanych. 

                 STAROSTA  

 

                                 Krzysztof Tomasz   

                            Kazaniecki  
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Członkowie Zarządu: 

1. Marzanna Marianna Wardziejewska ………………….. 

2. Anna Zyborowicz …...………………………………… 

3. Władysław Biłas …………………….………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska 14.02.2025 r. 


